
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 29. oktober 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 54

Hvad har ministeren tænk sig at gøre for at sikre, at hf-studenter ikke stilles dårligere end

dem, der har valgt en anden gymnasial uddannelse?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mai Mercado (KF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mai.Mercado@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anders Kronborg

formand
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